

台灣卜蜂企業股份有限公司

CHAROEN POKPHAND ENTERPRISE (TAIWAN) CO., LTD.

540 南投市南崗工業區工業東路 17 號

No. 17, Gongye E. Rd., Nantou City,

Nantou County 540, Taiwan (R. O. C.)

Tel: 886-49-2255337

Fax: 886-49-2255780

<https://www.cpfoods.com.tw/>

親愛的好市多會員您好：

2019 年 7 月 1 日

根據好市多購買紀錄，您在 2019/06/22 至 2019/06/26 這段期間，於好市多購買 #118308 卜蜂義式雞胸 和/或 #103893 卜蜂蜂蜜雞肉切片，少部分商品因包裝作業疏失，導致商品外袋包裝上的有效日期壓印錯誤（正確的有效日期 2019/08/04；錯誤的有效日期 2020/08/04），此產品品質並無疑慮，可安心食用。

請檢查您手上目前持有之商品，若發現包裝上有效日期為 2020/08/04 之商品，請攜帶您的會員卡及商品至鄰近之好市多賣場辦理退貨。

造成各位會員不便，台灣卜蜂企業股份有限公司深感抱歉，敬請見諒。

若您對購買到的商品有相關疑問，請洽台灣卜蜂企業股份有限公司 0800-081373 或 049-2255337 分機 308（服務時間：週一至週五 9:00am~16:30pm）

Dear Valued Costco Member,

July 01, 2019

Costco's records indicate that you recently purchased #118308 CP ITALIAN STYLE CHICKEN BREAST and / or #103893CP HONEY CHICKEN SLICES during the period between 2019/06/22 to 2019/06/26 . We would like to inform you that an error on packaging has led to a small number of expiration date discrepancies (correct expiration date is 2019/08/04; wrong expiration date is 2020/08/04). Please note this does not affect the product quality and safety.

If you are still in possession of merchandise with expiration date of 2020/08/04 on the outer package and wish to process and refund, please bring your membership card and product to your nearest Costco Wholesale location.

We apologize for any inconvenience caused.

If you have any questions about the product you bought, please contact CHAROEN POKPHAND ENTERPRISE (TAIWAN)CO.,LTD at 886-800-081373 or 886-49-2255337 ext.308 (Service Hours: Mon. to Fri. 9:00am ~16:30pm)

CHAROEN POKPHAND ENTERPRISE (TAIWAN) CO.,LTD.

